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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Milyen konkrét lépések születtek a Fertő-tó állami tulajdonban lévő nádasainak
magánérdekeket szolgáló hasznosításának felülvizsgálata tárgyában? "

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

2010. október 19. napján kelt, K!1398 . számú írásbeli kérdésemre, melyben tájékoztatásá t
kértem azzal kapcsolatosan, hogy mikor szünteti meg a Kormány a Fert ő-tavon jelenleg
fennálló tarthatatlan állapotokat, a Fertő-tavi Nádgazdasági Zrt . ingatlan-nyilvántartásb a
bejegyzett használati jogával kapcsolatosan, azt a választ kaptam Önt ől, hogy „a 2006-os
privatizáció felülvizsgálata szükséges” .

Ezúton kérem szíves tájékoztatását azzal kapcsolatosan, hogy Tisztelt Miniszter Úr írásbel i
válasza óta eltelt majdnem egy év során, milyen konkrét lépések történtek a felülvizsgála t
tárgyában?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . október 17 .
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